
Informácie podpredsedu SZV

- OH Festival 2024, Bratislava
Na OH festivale sa SZV ako šport zúčastnilo prvýkrát od organizovania tohto podujatia. Na
tomto podujatí spolupracovali kluby STU, VME, WDK, MOL a KTN. Oslovené boli všetky
kluby, ale nie každému vyhovoval termín…..
Organizátor zabezpečil stravu pre našich účastníkov a pitný režim. Postavil nám stan kde
sme mohli odkladať svoje náradie ktoré zapožičali kluby VME a STU. Kluby ktoré sa na tejto
akcii zúčastnili mali zaplatené cestovné náklady podľa ekonomickej smernice SZV.
Išlo o samotné predvádzanie vzpierania, okoloidúci si ho mohli vyskúšať, čo malo obrovský
úspech, pretože veľa ľudí javilo záujem a zaujímali sa o náš šport. Vyskúšať si prišli aj
vojaci, policajti a mnoho športovcov ktorý bolo súčasťou festivalu. Moje odporúčanie je
zúčastniť sa aj na najbližších OH festivaloch, byť súčasťou tohto ale aj podobných akcií.

- IWF
Pracovná skupina IWF intenzívne pracuje na zmenách stanov, ktoré boli súčasťou reformy
vzpierania. Ide hlavne o zmenu vo vedení IWF. Doteraz sa volilo 5 viceprezidentov. Zmena
bude, že sa budú voliť dvaja viceprezidenti a 5 kontinentálnych predsedov bude automaticky
dosadených ako viceprezident IWF. Všetci kontinentálni predsedovia pred dosadením do
funkcie viceprezidenta IWF budú musieť prejsť EDP (Eligibility Determination Panel)
panelom IWF, kde sa zisťuje stav kandidáta, čo môže byť problém. Keďže do
kontinentálnych funkcií sa tento akt nevyžaduje. Môže nastať že kandidát nebude schopný
na funkciu v IWF.
Rušiť sa plánuje Legal komisia (právna komisia), ktorej členom je aj náš predseda.
Podľa pracovnej skupiny IWF bola táto komisia nefunkčná a dospeli k záveru, že nie je
potrebná. Podľa môjho názoru je to chyba, pretože okrem Riadiacej komisie nebude nikto
schopný kontrolovať chod IWF a to hlavne právnou formou.
Všetky navrhované zmeny boli prerokované Riadiacou komisiou IWF na niekoľkých
stretnutiach. Momentálne boli avizované zmeny rozposlané do federácií aby sa k danej
problematike venovali a vyjadrili svoj názor na blížiacom sa kongrese IWF v decembri.
Navrhujem ab sa SZV zúčastnilo na kongrese a pripomienkovala aspoň tieto dva body.

- EWF
V štruktúrach EWF sa plánuje zmena, nie je celkom zrejmé či to bude už na blížiacom sa
kongrese v Raszyne POL. Hlavnou prioritou pre EWF je zmena volebného systému, ide o
presunutie voľby predsedu EWF a ostatných členov vedenia EWF. Momentálne bolo
zaužívané že voľby sa konali po voľbách do štruktúr IWF, toto sa teraz bude chcieť zmeniť.
Pre SZV je tento akt momentálne nepodstatný, keďže nie je nikto kto by kandidoval do
týchto štruktúr, ale je treba pripomienkovať skutočnosť že novozvolený predseda EWF
nemusí byť podľa šetrenia EDP panela IWF spôsobilí byť viceprezidentom IWF.
Pripomienkovať bude treba na blížiacom sa kongrese EWF pred ME U20 a U23 v Raszyne
POL.

- SITA
Na predchádzajúcom Vv SZV som predstavil spoluprácu z agentúrou SITA, ktorá nám
ponúka služby v podobe propagácie vzpierania vo forme článkov, správ, odborných článkov
a videí. Dostal som za úlohu prerokovať navrhnutú cenu, čo sa aj podarilo a informoval som



vás v e-maily. Chcel by som danú vec uzavrieť, teda žiadam členov VV SZV aby sa s danou
problematikou zaoberali a vyslovily konečný verdikt.
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